

强力门磁

CSDR0021

使用说明书

强力门磁监测器连接到主机直接监测设备机房门的开关状态，当门被打开时发出告警。

(1) 主要参数：

项目	技术参数	
工作环境	工作温度	0℃~55℃
	相对湿度	10-90%
强力门磁监测	打开时	
连接方式	水晶头	
固定方式	黏贴式	
连接线长度	可定制（最长5m）	

(2) 安装方式：

- ①：磁铁安装于可移动的门或窗上，门磁开关则安装于门或窗的框上；
- ②：门磁的两部分磁铁与开关安装必须并排，不能错位。安装好关上门窗后，两部分之间的间隙不能大于10mm（若旁边有铁件，则其间隙必须由实际情况来决定）；
- ③：将连接线连接到主机Door接口上；

- ④：门磁通常安装在门窗的人或动物不易接触或碰到的部位，如顶部或上部；

(3) 强力门磁产品外形图：



注：此强力门磁只和本公司产品匹配。

Door Magnetic Sensor

CSDR0021

User Manual

The door magnetic sensor contacts to the host device and directly monitors the open/close statues of door in the equipment room. An alarm will be sent when the door is open.

(1) Main parameter

Item	Technical parameter	
Working condition	Working temperature	0℃~55℃
	Relative humidity	10-90%
Door magnetic Monitoring	When the door is open, an alarm will be sent.	
Connection method	Rj11 connector	
Fixation methodby	affixing	
Cable length	Customizable (Max. 5m)	

(2) Installation method

- ①：Please install the magnet on the removable door (window), and the switch on the frame.
- ②：The two parts magnet and switch must be installed side by side, without dislocation. When the door (window) is closed, the gap between the two parts can not exceed 10mm. (If there are iron items near by, the gap is to be decided based on the actual situation.)

- ③：Please connect the cable to the Door interface on the host device.
- ④：The sensor should be out of reach of children and animals, such as on the top of door.

(3) The appearance of product



Note: The door magnetic sensor can only match with our products.